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Ärende 5: Delårsrapport 1
Förskolenämnden har i denna delårsrapport fått en positiv 
helårsrprognos på cirka 2 miljoner kronor. Eftersom utfallet efter tre 
månader ligger på 15 miljoner drar vi slutsatsen att prognosen är 
väldigt försiktig. Vi är medvetna om att den allmänna inflationen 
ligger på en hög nivå, och att det även drabbar förskolorna. Nämnden 
är uppenbarligen på väg mot sitt fjärde överskottsår i följd.

Volymutvecklingen är en av osäkerhetsfaktorerna. Vi noterar med 
glädje att de kommunala förskolorna just nu har några barn fler än 
budgeterat. Det rör sig visserligen endast om 38 barn i avvikelse, men 
det kan vara ett tecken på att en flerårig trend är på väg att brytas.

Många har uttryckt att den graf som visar hur antalet inskrivna barn  
under de tre senaste åren är pedagogisk. Den visar hur variationerna 
inom förskolorna följer ett tydligt mönster månad för månad. Vi 
upprepar här vårt tidigare önskemål om att få en redovisning av 
barnantal och personal för den senaste femårsperioden. Kommunala 
respektive fristående förskolor bör särredovisas.

Vi anser att det är viktigt att alla barn och vårdnadshavare aktivt 
erbjuds plats i förskola. Det finns förslag i årets verksamhetsplan på 
den här punkten. Det finns också förslag på riksplanet om att 
kommunerna ska få ett tydligt ansvar för uppsökande arbete.

Vi har föreslagit att även de kommunala förskolorna måste 
marknadsföra sig och med stolthet visa upp sin verksamhet.

För Socialdemokraterna

/ Erling Karlsson, andre vice ordförande


